

在 2021 年银行尽职调查结果出炉之前，**Australian Vanadium** 继续专注于追求技术卓越

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** 通过继续在西澳大利亚州开展旗舰同名项目的试点工作，为 2021 年积极的银行尽职调查结果奠定基础，从而在整个第四季度保持对技术卓越的关注。

该团队在技术研究方面取得了重大突破，例如提高了球团焙烧回路的钒回收率，这表明与先前的工作相比，钒回收率提高了 8%。

该项目的资金将取决于与可靠合作伙伴签订的承购协议，在本季度，AVL 从新的钒电池市场获得了两份独特的谅解备忘录。

VRFB 制造商越来越意识到需要确保未来稀有五氧化二钒的生产，以实现产品交付。

AVL 在高纯钒生产、电解液生产和电池销售开发方面的技术知识和经验，使其成为 VRFB 公司理想的合作伙伴。

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



## **Australian Vanadium maintains focus on technical excellence ahead of bankable due diligence outcomes in 2021**

**Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL)** maintained its focus on technical excellence throughout the September quarter by continuing pilot work for its flagship namesake project in Western Australia, setting the building blocks for positive bankable due diligence outcomes in 2021.

The team made significant breakthroughs in the technical study, such as improvements to vanadium recovery from the pelletised roast circuit, which indicated an increased vanadium recovery of up to 8% compared to earlier work.

Funding of the project will be contingent on offtake agreements with credible partners and during the quarter AVL secured two unique MOUs from the new vanadium battery market.

VRFB manufacturers are increasingly aware of the need to secure rare future V<sub>2</sub>O<sub>5</sub> production to enable product delivery.

AVL's technical knowledge and experience in high purity vanadium production, electrolyte production and battery sales development via VSUN Energy, offer an ideal partner to VRFB companies.

<a href="http://www.proactiveinvestors.co.uk">www.proactiveinvestors.co.uk</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com">www.proactiveinvestors.com</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.de">www.proactiveinvestors.de</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.ru">www.proactiveinvestors.ru</a>	<a href="http://www.proactiveinvestors.com.hk">www.proactiveinvestors.com.hk</a>
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China